
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 20 

 
Днес, 27.01.2021 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от Татяна Георгиева – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 /единадесет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

      Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



 

 

 2 

 

По т.І от Дневния ред:  

Г-жа Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№СОА21-ВК66-639/21.01.21 г. 

относно приемане на отчет за изпълнение на Оперативната работна програма за 2020 

г. и приемане на Оперативна работна програма на Столичен общински съвет за 2021 г.  

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател въздържал 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски въздържал 

9 Николай Николов въздържал 

10 Яна Тодоранова въздържал 

11 Петко Димитров въздържал 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                               Въздържали се 5 

 

 
По т.ІI от Дневния ред:  

 

Доц.д-р Чобанов запозна комисията с доклад вх. № СОА21-ВК66-288/12.01.21 

относно изпълнение на Решение№226/11.06.2020 г. – отчет за изпълнение на 

програмно финансиране за 2020 г. по Програма за развитие на физическото 

възпитание и спорта 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 



 

 

 3 

3 Иван  Пешев - зам. председател въздържал 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски въздържал 

9 Николай Николов въздържал 

10 Яна Тодоранова въздържал 

11 Петко Димитров въздържал 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                               Въздържали се 5 

 

 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

Доц.д-р Чобанов запозна комисията с доклад вх.№СОА20-ВК66-3961/3/12.01.21 

относно отчет за изпълнение на Годишен план Програма за съфинансиране на спортни 

събития, форуми, кампании и инициативи под патронажа на кмета на Столична 

община за 2020 г. в изпълнение на Решение № 89, по Протокол №10 от 12.03.20 г. на 

СОС 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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По т.ІV от Дневния ред: 

Доц.д-р Чобанов запозна комисията с доклад вх.№СОА21-ВК66-287/12.01.21 относно 

отчет за изпълнение на Стратегия за развитие на физическото възпитание и спорта на 

Столична община  за периода 2012 г.-2020 г., утвърдена с Решение №7/12.01.2012 г. на 

СОС. 

Л.Георгиев от „София План“ заяви, че неговия екип събира обстойно информация 

свързано със спорта на територията на столицата, водят се разговори със спортни 

клубове и граждани и до м.октомври  ще имат готовност да представят Стратегия за 

развитие на физическото възпитание и спорта на Столична община  за период от 5 

години. 

Т.Георгиева заяви, че разчита всички да се включат максимално с изготвянето на 

Стратегията с предложения, мнения и препоръки за да може след това консенсусно да 

се приеме този документ, който да бъде в полза на столицата. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател въздържал 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов въздържал 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров въздържал 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се 3 

 

По т.V от Дневния ред: 

Г-н Чакъров кмет на р-н Красна поляна запозна комисията с доклад вх.№СОА20-

ДИ04-1493/3/12.01.21г. относно безвъзмездно прехвърляне на Министерството на 

младежта и спорта, право на собственост върху имоти общинска собственост, 

находящи се в район "Красна поляна", на основание чл. 69 от Правилника за 

организация и дейността на Столичен общински съвет. Той сподели, че 

Министерството на младежта и спорта са поискали четири имота граничещи със 

стадион Септември, които са отредени за спорт. Района се съгласява за три от имотите. 
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Четвъртият попада в улична регулация, където може да се изгради паркинг за 

съществуващия блок. 

Г-жа Хр.Грозева – представител на ММС сподели, че министерството е вложило над 

35 мил.лв. на територията на София, но за жалост само в реконструкцията на стари 

съоръжения. За това изискваме терен от СО, за да изградим нов стадион, зали към 

него,  тренировъчни игрища, мултифункционални игрища, плувен басейн, тенис корт 

и др. Тези имоти, които иска ММС, ще дадат възможност за построяване на спортен 

комплекс, отговарящи на международните изисквания, но не мога да представя 

детайлен проект, защото сме в процес на проучване. 

Г-н П.Димитров заяви, че изцяло в доклада липсва визия, план какво ще бъде 

изградено. За съжаление представителите на министерството ни доказаха, че не знаят 

какво точно ще се случва. Той сподели, че подобен вид проекти е редно да минават 

през публични обсъждания и предложи  точката да бъде отложена до изясняване на 

възникналите въпроси. 

Г-жа Хр.Грозева обясни, че действително не могат да представят проект, тъй като е 

от значение да се уточни терена върху, който ще бъде изградено съоръжението. Това е 

причината да не може да се представи визия. 

Г-н П.Димитров заяви, че в доклада са описани имотите с индентификатори и всички 

реквизити, за да стане ясно кои точно са имотите. 

Г-н Калановски заяви, че предлага промяна в проекта за решение, за да няма 

съмнения за злоупотреби и спекулации и да се даде гаранция, как ще се експлоатира 

обекта от тук нататък. Той предложи :  точка II от проекта за решение да се чете: 

Прехвърля на Министерството на младежта и спорта на основание чл.35, ал.5 от 

Закона за общинската собственост, безвъзмездно право на собственост на имотите 

частна общинска собственост, находящи се в р-н Красна поляна, м.НПЗ“Средец“, 

кв.11, УПИ I – отредени за спортен комплекс, с идентификатори 68134.1107.368 ; 

68134.1107.370 и 68134.1107.372. със задължението да използва и стопанисва имотите 

единствено за изграждането на модерно спортно съоръжение. 

Г-н Чакъров заяви, че подкрепя предложението на г-н Калановски и подчерта, че 

имотите които се даряват на ММС са малки по размери и са отредени единствено и 

само за спортни цели. Ние като район и гл.архитект на СО може да контролираме дали 

това което се предоставя ще бъде изпълнено. Проектите, които ще бъдат предоствени 

от ММС ще бъдат одобрени от нас. 

Г-жа Я.Тодоранова отправи въпрос към представителите на ММС, дали 

министерството ще бъде оператор на обекта или имат други планове. 

Г-н Ст.Андонов – зам.-министър отговори, че към ММС има няколко дружества, 

които стопанисват имоти и дъщерни на министерството Когато това стане факт ММС 

ще има възможността да управлява съоръжението. 

Г-жа Грозева поясни, че намерението на министерството е тези имоти да бъдат 

апортирани в едно от търговските дружества. Причината да се търси този вариант е, че 

търговски дружества доказват, че стопанисват по-ефективно имотите. Няма да се 

предоставя за стопанисване на спортни клубове, а ще се управлява като  зала Арена 

Армеец с разширен достъп до обществеността и до различни клубове. 

 

 

 

Комисията гласува предложението на г-н Петко Димитров за отлагане на точката: 
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№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател против 

2 Симеон Колев - зам. председател против 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов против 

5 Екатерина Йорданова против 

6 Анна Стойкова против 

7 Владимир Митов против 

8 Веселин Калановски против 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова против 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 3 

                                Против 8 

                               Въздържали се - 

 

Предложението на г-н Димитров за отлагане на доклада не се приема. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение като предлага точка II 

от проекта за решение да се чете: 

 

Прехвърля на Министерството на младежта и спорта на основание чл.35, ал.5 от 

Закона за общинската собственост, безвъзмездно право на собственост на имотите 

частна общинска собственост, находящи се в р-н Красна поляна, м.НПЗ“Средец“, 

кв.11, УПИ I – отредени за спортен комплекс, с идентификатори 68134.1107.368 ; 

68134.1107.370 и 68134.1107.372. със задължението да използва и стопанисва имотите 

единствено за изграждането на модерно спортно съоръжение. 

                       

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател въздържал 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов въздържал 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров въздържал 
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  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се 3 

 

По т.VI от Дневния ред: 

Докладна записка вх.№СОА20-ВК66-2141/2/14.01.21 г. относно обобщена информация 

за финансови средства по програма за ремонт на спортна инфраструктура за 2020 г 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

Комисията приема докладната записка за сведение. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

14.10 ч. 

Протоколът е изготвен на 28.01.21 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                 П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                     Зам. предс.:                 П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

       Зам. предс.:               П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


